

Brief CV

中文姓名/ Name	张景成/Jingcheng Zhang	性别/ Gender	male	Photo
职称 (Pro./Dr.)	SN ENGR	国家 /Country	China	
所在单位 University/Department	中海油天津化工研究设计院有限公司/CNOOC Tianjin Research and Design Institute of Chemical Industry			
研究领域 Research Area	炼化加氢催化剂及技术			
<p>Brief introduction of your research experience:</p> <p>中文介绍： 作为主要负责人完成具有中海油自主知识产权的首个炼化主剂--TH 系列加氢催化剂的开发，先后在国内多套大型装置上实现工业应用，实现产值近亿元。以第一作者在《petroleum science and technology》、《Journal of Natural Gas Chemistry》、《化学进展》等期刊发表论文 10 余篇，SCI/EI 收录 4 篇。授权专利 22 篇，其中第一作者 8 篇。获得各级奖励 9 项，包括天津市科技进步二等奖、河北省科技进步三等奖、中海油集团公司技术发明二等奖等。入选天津市“131”创新型人才培养工程、中海油集团公司第一届青年科技英才等培育计划。</p> <p>英文介绍： Mainly engaged in refining and hydrogenation catalysts and process technology research. Completed the development of TH series hydrogenation catalyst and realized industrial application on a number of large-scale devices in China, achieving an output value of nearly 100 million yuan. More than 10 papers in journals has been published by the first author, such as "Petro science and technology", "Journal of Natural Gas Chemistry", "Chemistry Progress" and other journals, and 4 articles included in SCI/EI. 22 authorized patents, including 8 by the first author. 9 awards at all levels have been won, including the second prize for scientific and technological progress in Tianjin, the third prize of scientific and technological progress in Hebei Province, and the second prize of CNOOC Group's technological invention. Selected into the Tianjin "131" innovative talent training project, CNOOC Group Corporation's first young science and technology talent cultivation program.</p>				

*******All the columns need to be filled in.**